
        Zápis z jednání finančního výboru č. 5/2015 

Den konání 30. 11. 2015 

Místo konání zasedací místnost MěÚ Litomyšl, Bří Šťastných 1000 

Čas  Od  16:00 h.  Do  18:15 hod.   

    P - přítomen/  
O – omluven/            

N - nepřítomen 

 Ing. Vítězslav Hanzl   P 

Ing. Petr Kovář O 

Ing. Josef Osecký  O 

Ing. Robert Pikna       P  

Radek Pulkrábek   P  

 Ing. Zdeňka Poulová P 

 Ing. Markéta Prokešová P 

 Pavlína Jiříčková O 

 Miroslav Bárta  P 

   

Další přizvané osoby  Za Město Litomyšl: R. Kašpar, starosta, Ing. Jiráň, ved. odb. místního a  

silničního hospodářství, Ing. Chadima, ved. odd. majetkoprávního,  

Ing. Valentová, ved. odb. finančního   

 

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 

 

Program jednání: 
1. Tenisová a bowlingová hala na Černé hoře (Ing. Chadima, R. Kašpar) 
2. Informace dle zápisu ze 4. schůze finančního výboru týkající se čistírny odpadních vod (ČOV) a 

Zámeckého návrší (R. Kašpar, Ing. Jiráň, Ing. Valentová) 
3. Rozpočtové změny a změny hospodářského plánu (R. Kašpar) 
4. Různé – úsekové měření rychlosti (R. Kašpar) 
5. Příprava strategického plánu rozvoje města (J. Valentová) 

6. Plán práce finančního výboru na rok 2016 
 
Ad 1) 
S tématem tenisová a bowlingová hala na Černé hoře vystoupil pan Ing. Chadima a starosta pan 

R. Kašpar. Schůzky se nezúčastnil pan Těšínský jednající za nájemce Invest Real Service s.r.o. 
Finanční výbor přijal toto usnesení: 

FV/01/05/2015   Finanční výbor konstatuje, že na schůzku nebyl písemnou pozvánkou 

pozván pan Těšínský za nájemce tenisové a bowlingové haly, na jehož účasti se finanční 

výbor usnesl při minulé schůzce. Členové finančního výboru se shodli na náhradním 

řešení: Ing. Chadima pošle členům finančního výboru naskenované smluvní dokumenty 

uzavřené mezi městem Litomyšl a společností Invest Real Service s.r.o. Všichni členové 

finančního výboru si dokumenty prostudují a dají vědět předsedovi finančního výboru, zda 

trvají na pozvání pana Těšínského. 
Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0   

 
Ad 2)  

Pan starosta a Ing. Jiráň informovali finanční výbor o situaci ohledně ČOV v souvislosti 
s ukončením jejího provozování společností SAINT-GOBAIN ADFORS CZ, s.r.o.  Dále Ing. 

Valentová  předala členům finančního výboru přehled o majetku pořízeném v souvislosti s projektem 

Revitalizace Zámeckého návrší.  Finanční výbor následně přijal toto usnesení: 

FV/02/05/2015   Finanční výbor byl seznámen se současným stavem při změně 

provozovatele čistírny odpadních vod. Probíhá dohadovací řízení mezi městem a SAINT-

GOBAIN ADFORS CZ, s.r.o. a během dvou let se bude soutěžit nový provozovatel.  



Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0   
 

Ad 3) 
Členové finančního výboru byli seznámeni s navrženými změnami rozpočtu a hospodářského 

plánu (rozpočtová opatření číslo 8/2015 a 108/2015) a přijali toto usnesení: 
FV/03/05/2015   Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit navržené změny 

rozpočtu a hospodářského plánu. Z předložených materiálů je patrné, že město obdrželo 

pojistné plnění ve výši 1,16 mil. Kč jako kompenzaci za krácení dotace na přístavbu 

piaristické koleje. 
Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0   

 

Ad 4) 
Pan starosta zodpověděl otázky finančního výboru týkající se připravovaného úsekového měření 
rychlosti v Litomyšli. Usnesení k tomuto tématu zní: 

FV/04/05/2015   Členové finančního výboru obdrží nejpozději dne 5. února 2016 (před 

první schůzkou finančního výboru) ekonomickou rozvahu úsekového měření (propočet 

nákladů, výhled příjmové stránky). 
Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0   

 

Ad 5) 
FV/05/05/2015   Finanční výbor vzal na vědomí informace Ing. Valentové o přípravě 

strategického plánu rozvoje města. 
Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0   

 

Ad 6)  
FV/06/05/2015    Finanční výbor připravuje plán své činnosti v roce 2016 a tento předloží 

zastupitelstvu města ke schválení dne 1. 3. 2016. Obsahem následující schůzky dne 8. 2. 

2016 bude návrh rozpočtu a rozpočtového výhledu na rok 2016, změny rozpočtu a 

hospodářského plánu (poslední za rok 2015), projekt úsekového měření a strategický plán 

rozvoje města. 
Hlasování: 
pro                       6  
proti                     0      
zdržel se               0     

                                                             Ing. Vítězslav Hanzl v.r., předseda FV 
 
 

Zapsala: J. Valentová, 30. 11. 2015 


